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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over
politiestatistieken. (Ingezonden
28 januari 2010)

1
Zijn de statistieken van de politie
onbetrouwbaar geworden, omdat
aangiftes, bekeuringen, processen
verbaal, observaties en andere
handelingen niet goed worden
ingevoerd, dankzij de problemen die
agenten ondervinden in het gebruik
van de Basisvoorziening Handhaving
(BVH)?1

2
Hoe komt het dat agenten aangiftes,
bekeuringen, processen verbaal,
observaties en andere handelingen
niet altijd goed kunnen registreren?

3
Deelt u de zorg dat de
politiestatistieken hierdoor niet
voldoende betrouwbaar zijn en geen
goed beeld kan worden gegeven van
de werkelijkheid? Zo nee, waarom
niet?

4
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de
statistieken snel weer betrouwbaar
worden?

5
In hoeverre zijn storingen in het
netwerk de oorzaak van het vertraagd
of niet invullen van aangiftes,

bekeuringen, processen verbaal,
observaties en andere handelingen?2

6
Wat is de oorzaak van deze
storingen? Hoe vaak komen
dergelijke storingen voor?

7
Wat gaat u doen om de
betrouwbaarheid van de netwerken te
verbeteren?

8
Is er een verband tussen de invoering
en het gebruik van BVH en de
storingen op het netwerk?

9
Bent u bereid de Kamer nader te
informeren over de problemen die
agenten hebben met het gebruik van
BVH en de maatregelen die u neemt
om deze problemen op te lossen?

1 Webwereld, 26 januari 2010: «Politie: onze
statistieken zijn onbetrouwbaar»
http://webwereld.nl/nieuws/64959/politie–
onze-statistieken-zijn-onbetrouwbaar–-
update.html#
2 Webwereld, 25 januari 2010: «Storing
beperkt invoer aangiftes politie»
webwereld.nl/nieuws/64953/storing-beperkt-
invoer-aangiftes-politie.html
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